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REGIDORIES DE BARRI: EL CASTELL – CAN COMES – CAN GENÍS 

Dilluns 25 d’abril 2022  

19h Sputnik 

Assistents: 10 persones 

_____________________________________________________ 

Per part de l’Ajuntament: Jose Antonio Montero, alcalde de Montornès, Mar 

Garcia, regidora del barri i Marta Pérez, cap de l’àrea de Seguretat Ciutadana i 

Convivència.  

Veïns i veïnes: Ernesto Pérez, Ana Yelamos, Maria Serrano, Tomàs Alonso, 

Vanesa Cortés, Àngels Chimeno, Josep M Danot, M Jose Figuera, M Dolors 

Gómez, Joan Gil. 

 

PRESENTACIÓ DEL PROJECTE 

L’alcalde i la regidora presenten  les grans idees força del projecte de 

Regidories de barri i la cap de Seguretat Ciutadana i Convivència explica als 

assistents el funcionament del whatsapp amb assistent virtual.  

 
 

APORTACIONS DEL VEÏNAT 

Recollim les aportacions dels veïns i veïnes assistents, per temes, no per ordre 

d’intervenció.  

 

1.- MOBILITAT 

1.1. Es valora positivament el tall del Camí de la Justada coincidint 

amb les entrades i sortides escolars, però es comenten algunes 

incidències. Concretament  es comenta que de manera general el 

veïnat intenta evitar aquests horaris i busca itineraris alternatius. Però  

en alguna ocasió, no essent encara l’horari de tancament del carrer i 

tot i que la senyalització permet el pas al veïnat del carrer, hi ha 

hagut un excés de control per part de la consergeria del centre 

escolar. 

1.2. Es tracta la problemàtica de l’estacionament en el carrer de 

Salvador Espriu i de Miquel Martí i Pol. Són carrers residencials, de 

plataforma única on s’estaciona a tocar de façana de les cases, i a 
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vegades dificultant l’entrada i sortida dels garatges. Es veu poc segur 

per als vianants i sobretot per als infants. Es proposa estudiar: 

1.2.1. Reforçar amb els centres escolars la necessitat de no 

estacionar en aquests carrers. 

1.2.2. Prohibir l’estacionament de camions grans en aquests dos 

carrers. 

1.2.3. Senyalitzar estacionaments amb pintura vial, només a una 

banda del carrer i respectant les entrades i sortides dels 

garatges. 

1.3. Preocupa la coincidència del bus escolar de l’institut amb el camió 

de recollida de les escombraries a les 7.50h al Camí de la Justada. 

1.4. Es pregunta pels desplaçaments en bicicleta pel municipi. 

L’alcalde explica que actualment s’està treballant en una nova 

ordenança de circulació que reguli l’ús de les vies i la convivència de 

diferents mitjans de transport i vianants. També explica que en una 

primera fase es treballa en una proposta de carril bici que connecti 

Montornès Centre i Montmeló. També en la possibilitat d’accedir a 

Fons Europeus que ens ajudin a finançar la connexió entre municipis 

mitjançant carrils bici. 

1.5. Els assistents valoren positivament les millores que s’estan duent 

a terme a la BV5001/Av 11 de setembre. 

 

 

2. NETEJA i RESIDUS 

  

2.1. CONTENIDORS  

 

Es fa una petició concreta en relació a l’ubicació dels contenidors del 

Camí de la Justada. Es demana estudiar la possibilitat de desplaçar-los 

una mica per a evitar els sorolls a la nit i matinada. I veure si els horaris 

del camió es podrien adaptar una mica per a respectar les hores de 

descans. 

El fet  que hi ha veïns que llencen les ampolles de vidre en el contenidor 

a hores poc adients, genera un problema de convivència.  

Es diu que caldria posar un adhesiu al contenidor informant de l’horari de 

llançament d’aquest residu, però també es diu que difícilment qui ho fa, 

es limitaria per tenir aquesta informació.  

L’alcalde explica que és un problema de conscienciació ciutadana i de 

respecte al veïnat. I que fer comunitat contribueix a adquirir 

comportaments cívics, ja que el coneixement afavoreix bones 

dinàmiques veïnals. S’informa a més que ara s’està preparant una 

campanya de sensibilització i es col·locaran cartells informatius als 

contenidors.  
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Respecte l’ús de la deixalleria l’alcalde explica que ja fa més d’un any 

que hi ha contractat el servei de control d’accés al recinte i que això ha 

reduït molt les incidències a la deixalleria. A més informa que actualment 

és suficient donar nom i dni a la persona que gestiona el servei, no cal 

portar la targeta per gaudir de la bonificació en la taxa d’escombraries. 

També explica l’alcalde que en breu es donarà a conèixer el projecte de 

nova deixalleria que ha estat subvencionat per l’Agència de Residus. 

 

2.2. ZONA D’ESBARJO PER A GOSSOS AL CAMÍ DE LA 

JUSTADA 

Es posa de manifest l’incivisme de persones que fan ús d’aquest espai 

com a lloc d’estada tot i no tenir gossos. Deixen el recinte brut. 

Es comenta que les papereres no es buiden amb prou freqüència. La 

porta d’accés està trencada malmesa i hi ha algun fanal sense llum a 

l’espai. 

A més s’han produït actes incívics les últimes setmanes, com el 

trencament d’arbres. 

Preocupa especialment dates com Sant Joan.  

2.3. NETEJA DELS CARRERS 

Es posa de manifest l’incivisme de l’alumnat de l’institut, creuen del cicle 

de restauració, que deixa tota la vorera plena de gots cada dia. Els gots 

són remoguts pel vent i apareix brutícia dels esmorzars a tots els carrers 

i cases. 

A més es comenta que a l’estiu la freqüència de neteja dels carrers amb 

la màquina no és la mateixa. Caldria mantenir-la . 

És habitual que els caps de setmana al vespre s’agrupin persones a la 

zona que ho deixen tot bastant brut. 

L’alcalde explica que la neteja i recollida de residus és un servei 

planificat i vinculat a un contracte. Les aportacions que es fan ajuden a 

fer ajustos però sovint passa que cal destinar recursos a serveis mal 

gestionats per l’incivisme de la gent (ex. Voluminosos) 

2.4. INCIVISME 

En general es parla de l’incivisme viari a l’estacionar, en l’ús de la zona 

d’esbarjo de gossos, en la brutícia a l’entorn de l’institut, a les trobades 

de grups de persones pel barri, en el soroll que es fa quan es llencen les 

escombraries, i sobretot per Sant Joan amb el llançament de petards. 
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L’alcalde explica l’aposta per una nova àrea a l’ajuntament, de Seguretat 

i Convivència, on s’han incorporat professionals de diferents àmbits 

(convivència, mediació, suport a comunitats veïnals, agents cívics) amb 

l’objectiu de treballar campanyes de forma preventiva i complementar la 

tasca que fa Policia Local 

3. PLAQUES SOLARS 

Es formula petició de informació al respecte i la regidora Mar Garcia explica 

que l’Ajuntament bonifica actualment l’ICIO per la instal·lació de plaques solar 

així com l’IBI en els anys successius. A més explica que l’ajuntament ha 

instal·lat plaques solars en diferents equipaments i ho seguirà fent.  

 

COMPROMISOS  

L’Ajuntament es compromet a estudiar i valorar les incidències manifestades 

pels veïns i veïnes, i donar una resposta de la viabilitat de la seva solució en la 

propera reunió. Concretament:  

1.1. Recordar a la direcció de l’Escola Mogent i a la consergeria que el 

veïnat del Camí de la Justada està autoritzat a passar pel carrer, 

encara que sigui en l’horari d’entrada i sortida de l’escola. 

1.2. Fer una proposta tècnica en relació a l’estacionament als carrers 

de Salvador Espriu i Miquel Martí i Pol.  Es proposa estudiar: 

1.2.1. Reforçar amb els centres escolars la necessitat de no 

estacionar en aquests carrers. 

1.2.2. Prohibir l’estacionament de camions grans en aquests dos 

carrers. 

1.2.3. Senyalitzar estacionaments amb pintura vial, només a una 

banda del carrer i respectant les entrades i sortides dels 

garatges. 

1.3. Revisar la coincidència del bus escolar de l’institut amb el camió 

de recollida de les escombraries a les 7.50h 

1.4. Estudiar els criteris d’ubicació dels contenidors del Camí de la 

Justada i valorar la possibilitat de desplaçar-los cap al tram on no hi 

ha habitatges. 

1.5. Veure si a la campanya de sensibilització sobre recollida de 

residus es pot fer esment als horaris de recollida, descans del veïnat, 

no fer soroll i recollida del vidre. 

1.6. Valorar la possibilitat de mantenir la neteja de carrers amb la 

màquina també al juliol i agost. 

1.7. Incrementar la neteja de les papereres de la zona d’esbarjo per a 

gossos del Camí de la Justada. 
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1.8. Revisar la porta d’accés a la zona d’esbarjo per a gossos i els 

fanals sense llum al recinte. 

1.9. Traslladar al departament de Convivència i Civisme i Policia Local 

la necessitat de reforçar les actuacions a la zona d’esbarjo per a 

gossos i el seu entorn. 

1.10. Traslladar al departament de Convivència i Civisme, Salut i Policia 

Local  la necessitat de reforçar serveis preventius en relació al 

llançament de petards per Sant Joan. 

1.11. Traslladar a l’institut la necessitat de que l’alumnat tingui cura de 

l’entorn i no embruti quan surt del centre per a esmorzar. 


